

November 6, 1991

NEWSLETTER 2

Dear Colleagues,

I am pleased to send you herewith all practical details on the next FIAF Congress to be held in Montevideo in 1992.

DATES (! they have been modified) :

- 19 April 20-21 : Executive Committee meeting
April 22-23 : General Assembly
April 24 : Excursion to Punta del Este
April 25 : Workshops
April 26-27 : Symposiums

ENROLLMENT AND HOTEL BOOKING

This newsletter is specially intended for your enrollment in the Congress and the booking of hotel rooms. For this purpose, you will find enclosed an enrollment form which I ask you to fill in and send back as soon as possible (at the latest by Feb. 20) to Cinemateca Uruguaya. We suggest you make photocopies of the form if your delegation consists of more than one person.

We would like that most of the delegates should stay in two or three hotels maximum and we suggest:

- EMBAJADOR Hotel (****), very modern, where we have obtained very good prices : Single room : US\$ 31,50
Double room : US\$ 42,- breakfast included
- VICTORIA PLAZA HOTEL, more traditional but farther away from the meeting place, offers the following conditions : \$80 (single) and \$100 (double), breakfast not included (\$5), with a 20% reduction for FIAF.
- In case of necessity, we know a much less expensive hotel, the BALFER HOTEL(**)with the following prices: single: \$24 and double \$36.

Delegates from Latin-America are invited to stay free of charges in HOTEL CARRASCO at the seaside.

MEETING PLACES

The Congress will take place in the well-equipped meeting rooms of the Banco de la Republica. The Congress Secretariat and the information centre will be settled in the EMBAJADOR HOTEL.



REGISTRATION FEE FOR EXTRA DELEGATES AND VISITORS

As you know, it is current practice that participation in FIAF Congresses, free of charge for social events, is limited to 3 for Member archives and one for provisional Members and Associates. Although most welcome, any extra delegate or visitor will therefore have to pay a registration fee of \$80 for the General Assembly + the two Symposia. Those extra delegates or

"Visitors" wanting to participate in the excursion should pay another \$40. Unless otherwise agreed with the host and the President of FIAF, the General Assembly is restricted to Members and Associates of FIAF.

OTHER ACTIVITIES

There will be a welcome reception in the evening of April 21. Cinemateca Uruguay has planned an excursion on Friday 24 to Punta del Este, the famous international sea resort, 140 km from Montevideo. The excursion will start at 9am and will include lunch.

INTERPRETATION - WEATHER - VISAS - etc...

The General Assembly and the Symposia will be translated in English - French and Spanish. All the meetings will be tape recorded.

The climate in Uruguay is mild in april: it is the beginning of the austral autumn.

The following countries need a visa to go to Uruguay :

Albania, Angola, Bulgaria, North and South Corea, Czechoslovaquia, China, Hungary, India, Iran, Iceland, New Zealand, Poland, Roumania, Turkey, the Soviet Union, Vatican, Vietnam, Yugoslavia.

In case there is no Embassy of Uruguay in any of those countries, the delegates can obtain a visa on their arrival at the airport if they notify it in advance to the Cinemateca.

TRANSPORT

Those who are interested in reduced travel fares (from 10 to 25% with VARIG airlines) should notify it by letter or by fax to Cinemateca Uruguay which will then send them the prices granted by VARIG from their country or the nearest one and will put them in contact with a VARIG agent in the concerned countries.

VARIG will also transport the films for the Symposium free of charge.

SYMPOSIA : the next Newsletter concerning the Symposia will be sent in the course of December.

We look forward to hearing from you soon. The Cinemateca Uruguay now has a fax to facilitate contacts.

Yours very sincerely,

Brigitte van der Elst
Executive Secretary

6 novembre 1991

NEWSLETTER 2

Chers collègues,

J'ai le plaisir de vous envoyer ci-dessous tous les renseignements pratiques concernant le prochain Congrès de la FIAF à Montevideo en 1992.

DATES (Attention! Modifiées)

19-21 avril : réunion du Comité Directeur
22-23 avril : Assemblée Générale
24 avril : Excursion à Punta del Este
25 avril : Workshops
26-27 avril : Symposiums

INSCRIPTION ET RÉSERVATION D'HOTEL

Cette lettre concerne en particulier votre inscription au Congrès et la réservation des chambres. C'est pourquoi nous incluons un formulaire d'inscription que nous vous demandons de remplir et de renvoyer dès que possible (au plus tard le 20 février) à la Cinémathèque d'Uruguay.

Nous vous prions de faire des photocopies du formulaire si votre délégation comporte plusieurs personnes.

Nous aimerions que la plupart des délégués soient logés dans deux ou trois hôtels maximum :

- Hôtel EMBAJADOR (****), très moderne, où nous avons pu obtenir des prix particulièrement avantageux: Chambre single: US\$ 31,50
Chambre double: US\$ 42,- petit-déjeuner compris

- Le VICTORIA PLAZA HOTEL, plus traditionnel mais plus éloigné du lieu du Congrès, propose des chambres à : \$80 (single) et \$100 (double), petit-déjeuner non compris (\$5), avec une réduction de 20% pour la FIAF.

En cas de nécessité, nous connaissons un hôtel beaucoup moins cher, l'hôtel BALFER, deux étoiles (single: \$24 et double: \$36).

Les délégués latino-américains peuvent bénéficier de conditions spéciales (cfr feuille ci-jointe).

LIEUX DE RÉUNION

Le Congrès se tiendra dans les locaux de la Banco de la Republica, parfaitement équipés pour satisfaire aux exigences des réunions.

Le Secrétariat du Congrès ainsi que le centre d'informations sera situé dans les nouveaux locaux de l'hôtel EMBAJADOR.



FRAIS D'ENREGISTREMENT POUR DÉLÉGUÉS SUPPLÉMENTAIRES & VISITEURS

Comme vous le savez, la participation gratuite à toutes les activités du Congrès est limitée à 3 délégués pour les Archives Membres et à 1 délégué pour les Membres provisoires et les Associés. Quoique très bienvenu, chaque délégué supplémentaire ou "Visiteur" devra payer un droit de participation de US\$ 80.- pour l'Assemblée générale + les 2 Symposia. Ces mêmes délégués ou "visiteurs" devront en outre payer \$40 - s'ils veulent participer à l'excursion.

Sauf préaccord avec le Président de la FIAF et la Cinémathèque d'Uruguay, l'Assemblée générale est limitée aux Membres et Associés de la FIAF.

AUTRES ACTIVITÉS

Réception de bienvenue le soir du 21 avril.

CINEMATECA URUGUAYA prévoit le vendredi 24 une excursion à Punta del Este, la célèbre station balnéaire internationale, située à 140 km de Montevideo.

L'excursion démarrera à 9H et le déjeuner est prévu sur place.

INTERPRÉTATION - CLIMAT - VISAS - etc...

L'Assemblée Générale et les Symposia seront traduits en anglais, français et espagnol. Toutes les réunions seront enregistrées.

Le climat en Uruguay est doux en avril: c'est le début de l'automne austral.

Les pays suivants ont besoin d'un visa pour l'Uruguay :

Albanie, Angola, Bulgarie, Corée du Nord, Corée du Sud, Tchécoslovaquie, Chine, Hongrie, Inde, Iran, Islande, Nouvelle Zélande, Pologne, Roumanie, Turquie, Union Soviétique, Vatican, Vietnam, Yougoslavie.

En cas d'absence d'ambassade d'Uruguay dans certains de ces pays, ces délégués pourront obtenir leur visa dès leur arrivée à l'aéroport mais doivent prévenir la Cinemateca d'avance.

TRANSPORT

Ceux qui souhaitent obtenir une réduction pour leur billet d'avion (via l'agence VARIG) n'ont qu'à le signaler par écrit ou par fax à la cinémathèque d'Uruguay qui leur enverra les prix au départ de leur pays ou du pays le plus proche et les mettra en contact avec les agences VARIG implantées dans les pays concernés. La VARIG assurera aussi sans frais le transport des films pour le Symposium.

SYMPOSIUMS: la prochaine Newsletter concernant les Symposiums vous sera envoyée au mois de décembre.

Nous nous réjouissons de recevoir bientôt votre inscription. Cinemateca Uruguay dispose maintenant d'un fax pour faciliter les contacts.

Cordialement vôtre.

Brigitte van der Elst
Secrétaire exécutive